

LANDS ACT

Pursuant to subsection 2(3) of the *Lands Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1. The annexed *Transfer of Land Administration Order (No. 3)* is hereby made.

2. This Order comes into force April 1, 2003.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 31st day of March, 2003.

Commissioner of the Yukon

LOI SUR LES TERRES

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2(3) de la *Loi sur les terres*, décrète :

1. Est établi le *Décret administratif n° 3 sur le transfert des terres* paraissant en annexe.

2. Ce décret entre en vigueur le 1^{er} avril 2003.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 31 mars 2003.

Commissaire du Yukon

**TRANSFER OF LAND ADMINISTRATION
ORDER (NO. 3)**

**DÉCRET ADMINISTRATIF N° 3 SUR LE
TRANSFERT DES TERRES**

1. For the purposes of sections 7 and 10 to 14 and paragraph 21(k) of the *Territorial Lands (Yukon) Act*, all Yukon lands shall be dealt with as territorial lands under the *Territorial Lands (Yukon) Act*.

1. Aux fins des articles 7 et 10 à 14, ainsi que de l'alinéa 21k) de la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*, toutes les terres du Yukon sont traitées comme étant des terres territoriales assujetties à la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*.